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خبـر شهردارمنطقه سه:
همه تلاشمان ایجاد رضایتمندی وخدمات رسانی مطلوب به شهروندان است

از  را  منطقه  این  در  آسفالت  روکش  عملیات  اجرای  شیراز  سه  منطقه  شهردار 
جمله مطالبات و خواسته های شهروندان قلمداد کرد و بیان داشت: در جهت ایجاد 
رضایتمندی و خدمات رسانی مطلوب به شهروندان از هیچ تلاش و کوششی فروگذار 
نخواهیم کرد.به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه سه، 
در راستای ادامه روند توسعه و عمران شهری در منطقه سه شهرداری شیراز، عملیات 
متعدد  پروژه های  کنار  در  که  است  پروژه هایی  از  یکی  معابر،  آسفالت  روکش 

عمرانی در این منطقه از شهرداری در حال انجام است.

کریم شکوهیان اجرای عملیات روکش آسفالت در این منطقه را از جمله مطالبات 
و خواسته های شهروندان قلمداد کرد و بیان داشت: در جهت ایجاد رضایتمندی و 
خدمات رسانی مطلوب به شهروندان از هیچ تلاش و کوششی فروگذار نخواهیم کرد.

وی ادامه داد: از مدت ها قبل به همراه یک تیم کارشناسی بازدیدهای مستمری از 
سطح منطقه داشته ایم که بر اساس این بازدیدها و طبق نیازسنجی از منطقه، عملیات 
روکش آسفالت تعدادی از معابر در دستور کار قرار گرفت و هم اکنون در حال 

اجرا است.

استاندار فارس با اشاره به اینکه بانک رسالت تصمیم دارد تسهیلات 
قرض الحسنه ای در اختیار مشتاقان زیارت عتبات عالیات قرار دهد، 
این اقدام را بسیار مهم توصیف کرد و در ادامه افزود: در تلاش هستیم 
زائرسرایی برای استان فارسی ها در کربلا احداث کنیم که قطعاً در 
را  زیارت  امکان  قرض الحسنه  تسهیلات  همچون  کمک هایی  کنار 

برای بسیاری از مشتاقان بیش از گذشته فراهم خواهد کرد.
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 

بانک  مدیرعامل  با حسین زاده  دیدار  در  ایمانیه،  محمدهادی  فارس، 
بانکداری اسلامی،  رسالت، ضمن تأکید بر اهمیت توجه به موازین 
با  بانک ها در کشور  متأسفانه در حال حاضر رویکرد  عنوان کرد: 
انتقاداتی در این زمینه رو به رو است که رهبر معظم انقلاب و مراجع 

عظام تقلید نیز بر رفع این نقاط تأکید کرده اند.
استاندار فارس این موضوع را که بانک رسالت تلاش کرده با دوری 
از سودهای مرکب، روش بانکداری اسلامی را سرلوحه فعالیت خود 

قرار دهد، قابل تقدیر دانست.
تسهیلات  دارد  تصمیم  رسالت  بانک  اینکه  به  اشاره  با  وی 
قرض الحسنه ای در اختیار مشتاقان زیارت عتبات عالیات قرار دهد، 
این اقدام را بسیار مهم توصیف کرد و در ادامه افزود: در تلاش هستیم 
زائرسرایی برای استان فارسی ها در کربلا احداث کنیم که قطعاً در 
را  زیارت  امکان  قرض الحسنه  تسهیلات  همچون  کمک هایی  کنار 

برای بسیاری از مشتاقان بیش از گذشته فراهم خواهد کرد.
وی همچنین عنوان کرد: این بانک می توان در صورت امکان با ورود 

به بخش هایی همچون گردشگری، خدمات و... در توسعه
کشور و استان اثرگذار باشد.

استاندار فارس در دیدار با مدیرعامل بانک رسالت: مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس:

حفظ شأن و جایگاه هنرمندان و اهالی 
فرهنگ، هنر و رسانه نقش بی بدیلی در ارتقای 

سطح فرهنگ استان دارد

آماده باش نوروزی حوزه حمل و نقل 
استان فارس جهت استقبال ایمن از مسافران

پایش تصویری سراسر جاده های استان 

در راستای سفر امن

عبدالله  میر  فارس،  بازرگانی  اتاق  رئیس  رازقی  با حضور  آیینی  در 
رئیس انجمن کارگزاران گمرکی ایران، طیبی مدیرعامل منطقه ویژه 
معاون  استان،  معدن  و  صنعت  خانه  رئیس  شرفی  شیراز،  اقتصادی 
گمرک استان فارس و تعدادی از فعالان بخش خصوصی استان؛ دفتر 
انجمن کارگزاران گمرک استان فارس به طور رسمی افتتاح و آغاز 

به کار کرد.
بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، جمال رازقی در این جلسه گفت: انجمن کارگزاران گمرک 
می تواند بازوی پرقدرتی برای صادرکنندگان و واردکنندگان است 
که با تکیه بر تجربه و تخصص می توانند تسهیل کننده امور حوزه 

صادرات و یاری دهنده فعالان اقتصادی باشند.
و  صادر  به  دهنده  خدمات  گمرک  کارگزاران  انجمن  افزود:  وی 
باید در راستای جلب  انجمن  این  واردکنندگان است و هیئت مدیره 
اعتماد و جذب استقبال بخش خصوصی و بخش دولتی تلاش کنند 
و این در حالی است که خدمات مناسب و با کیفیت می تواند معرف 

خوبی برای این انجمن باشد.
رازقی اظهار داشت: انجام کار توسط کارشناسان و متخصصان بسیاری 
از مشکلات هر بخش را کاهش می دهد اما به دلیل عدم وجود اطمینان 
بسیاری از فعالان بخش خصوصی بر این باورند که اگر خودشان کار 
با  می تواند  انجمن  این  بنابراین  بود  خواهد  مناسب تر  دهند  انجام  را 

اقدامات برنامه ریزی شده مورد اعتماد و امین بخش خصوصی باشد.
رئیس اتاق بازرگانی فارس با اشاره به آمارهای صادرات استان اضافه 
دسترسی  عدم  استان  اقتصاد  حوزه  در  مهم  مشکلات  از  یکی  کرد: 
به آمار دقیق و درست میزان صادرات استان است و سالهاست که 
و  معدن  صنعت،  سازمان  سوی  از  استان  صادرات  میزان  آمارهای 
این  از دلایل  دارد که یکی  اساسی  تفاوت  باهم  تجارت و گمرک 
را  ما کالاهای خود  از صادرکنندگان  برخی  است که  این  موضوع 
در گمرک شیراز اظهار نمی کنند لذا این میزان در آمارهای استان 

لحاظ نمی شود.
انجمن کارگزاران گمرک  است که  این  ما  پیشنهاد  داد:  ادامه  وی 
استان باید خودشان را به صادرکنندگان استان معرفی و اثبات کنند 
و تلاش شود تولیدکنندگان و صادرکنندگان استان کالاهای خود را 
با بهترین کیفیت و قیمت صادر کنند که با تسهیل این روند آمار 

صادرات استان نیز به واقعیت نزدیک تر می شود.
آمارهای  بودن  واقعی  عدم  مشکل  این  اینکه  بر  تأکید  با  رازقی 
صادرات استان را انجمن کارگزاران گمرک استان می تواند حل کند 

عنوان داشت: ما در اتاق بازرگانی فارس برای واقعی شدن آمارهای 
صادراتی استان اعلام آمادگی و همکاری می کنیم.

ساماندهی  محور  می توانند  انجمن  این  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
بسیاری از مسائل حوزه صادرات از جمله کارگو سنتر در استان باشند.
اتاق  نمایندگان  هیئت  عضو  شرفی  سهراب  جلسه  این  ادامه  در 
بازرگانی فارس و رئیس خانه صنعت و معدن استان نیز گفت: نقش 
محوری و حمایتی اتاق بازرگانی به عنوان مادر تشکل ها زمینه فعالیت 
انجمن و تشکل ها را در استان فراهم کرده که این روند نویدبخش 

فعالیت بیشتر و توسعه حوزه اقتصاد استان است.
وی افزود: گمرک تنها نهادی است که کارگزار دارد و ضمن اینکه 
باید در راستای جذب اعتمادبخش خصوصی تلاش کند  انجمن  این 
که تسهیل روند مراودات تجاری و سرمایه گذاری اقدامی مؤثر برای 

حرکت به سمت توسعه و توسعه یافتگی است.
شرفی اظهار داشت: این در حالی است که بخش حاکمیتی نیز باید 
شرایط حضور و ورود کارگزار در حوزه های مختلف را برای تسهیل 

روند امور مردم فراهم کند.
و  فارس  بازرگانی  اتاق  رئیسه  هیئت  عضو  طیبی  نادر  ادامه  در 
مواقع  از  اقتصادی شیراز هم گفت: دربرخی  منطقه ویژه  مدیرعامل 
دیدگاه تجاری ما سنتی است اما اگر این موضوع از طریق متخصصان 
به صرفه تر  مقرون  و  مؤثرتر  بسیار  برود  پیش  کارگزاری ها  و  امر 
است.وی اضافه کرد: همه امکانات برای تسهیل روند صادرات و ارائه 
خدمات در حوزه های گمرک در منطقه ویژه اقتصادی شیراز وجود 

دارد و ما آماده همکاری با فعالان اقتصادی استان هستیم.
طیبی ادامه داد: در حال حاضر امکاناتی از جمله سرخانه 20 هزار تنی، 
چهار انبار مسقف و محوطه کانتینری در این منطقه در اختیار فعالان 
انجمن کارگزاران گمرک  فعالیت  با  داریم  امید  اقتصادی است که 

استان شاهد توسعه صادرات استان باشیم.
در ادامه این جلسه محمدامین صباغی زاده رئیس انجمن کارگزاران 
گمرک فارس نیز گفت: کارگزاران گمرک می توانند نقش مهمی 
در حوزه صادرات و واردات و ترانزیت کالاها در استان داشته باشند 
و با ارائه کار تخصصی یاری گر صادرکنندگان و واردکنندگان و 
فعالان اقتصادی استان باشند.وی با بیان اینکه در حال کار کارشناسی 
و آسیب شناسی حوزه صادرات استان هستیم عنوان داشت: برنامه ریزی 
منسجم و مؤثری با هدف کمک به ایجاد مسیر سالم صادرات، کیفیت 
خدمات دهی، کاهش هزینه ها و افزایش تمایل به صادرات و کاهش 

دغدغه فعالان این عرصه در این انجمن انجام شده است.

معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 

استان خبر داد؛

آغاز پیش فروش بلیت سفرهای نوروزی 
در فارس

معاون خدمات شهری شهرداری شیراز: 

استفاده از تمامی توان مجموعه خدمات 
شهری شهرداری برای ساماندهی و تنظیف 

مبادی ورودی و خروجی شهر شیراز

پساب  از  استفاده  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  سرپرست 
از  را  استان  صنعتی  شهرک های  در  فاضلاب  تصفیه خانه های 
مورد  شرب  غیرقابل  آب  از  بخشی  جبران  برای  مهم  راهبردهای 
نیاز در شهرک های صنعتی اعلام کرد و گفت: از اجرای طرح های 
استحصال و استفاده از پساب در تصفیه خانه های فاضلاب شهرک های 

صنعتی فارس حمایت می کنیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی استان فارس مصطفی هاشمی در بازدید از تصفیه خانه فاضلاب 
و طرح های زیرساختی شهرک صنعتی فتح آباد مرودشت گفت: طرح 
استفاده از پساب در تصفیه خانه فاضلاب شهرک صنعتی فتح آباد که 
با اعتبار ۱۵ میلیارد ریال در حال اجرا است، در مراحل پایانی قرار 
دارد و با بهره برداری از این طرح می توانیم از پساب تصفیه  شده در 
مصارف آبیاری فضای سبز و واحدهای صنعتی آب بر غیر آشامیدنی 

استفاده کنیم.
وی با اشاره به کاهش منابع آبی در استان گفت: باید از این ظرفیت 
نهایت استفاده را انجام دهیم تا هم الزامات زیست محیطی رعایت شود 

و هم چرخ صنعت به گردش درآید.
در  فاضلاب  تصفیه خانه   ۱۶ حاضر  حال  در  کرد:  تصریح  هاشمی 
شهرک ها و نواحی صنعتی استان با ظرفیت تصفیه روزانه افزون بر 

۱۱۵00 مترمکعب فاضلاب به فعالیت می پردازد که از این ظرفیت 
می توان برای استحصال پساب استفاده کرد.

برخی  از  ادامه  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  سرپرست 
بازدید  مرودشت  فتح آباد  صنعتی  شهرک  در  زیرساختی  طرح های 

کرد.
هاشمی با تأکید بر تکمیل زیرساخت ها و توسعه کیفی در شهرک ها 
پایش طرح های  برنامه  این زمینه  استان گفت: در  نواحی صنعتی  و 
زیرساختی باهدف رفع مشکلات و موانع اجرایی و شتاب بخشی به 

اجرای طرح ها در حال انجام است.
وی افزود: تعلل پیمانکاران در اجرای طرح ها، پذیرفتی نیست و باید 

براساس برنامه زمان بندی نسبت به اتمام طرح اقدام کنند.
سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: در بحث نظارت 
با  طرح ها  تا  داشت  خواهیم  ویژه ای  اهتمام  نیز  طرح ها  اجرای  بر 

کیفیت و بر اساس استانداردهای فنی اجرا شود.
زیرساختی  و  عمرانی  اولویت های  درخصوص  همچنین  هاشمی 
شهرک فتح آباد نیز گفت: تسریع در اتمام طرح خط اختصاصی برق 
و پیگیری تخصیص آب از خط سد درودزن از مهمترین نیازهای این 

شهرک صنعتی است که باجدیت پیگیری می شود.
شهرک صنعتی فتح آباد مرودشت دارای ۵۱ هکتار مساحت است که 
تاکنون ۸۶ قرارداد سرمایه گذاری در آن منعقد و در آن ۳0 واحد با 

اشتغال ۴۵0 نفر در مرحله بهره برداری است.
به  سفر  در  همچنین  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  سرپرست 
شهرستان مرودشت در آیین افتتاح کانون بسیج مهندسین پتروشیمی 
شیراز که با حضور جانشین فرمانده سپاه فجر فارس، معاون هماهنگ 
فارس،  فجر  سپاه  مهندسین  بسیج  مسئول  فارس،  فجر  سپاه  کننده 
برگزار  شیراز  پتروشیمی  مسئولان  و  مرودشت  ناحیه  سپاه  فرمانده 

شد شرکت کرد.


